
 
  
 

STYRELSEMÖTE STYRELSEMÖTE VINIR 
ISLANDSHÄSTFÖRENING 12 MARS 2024 
 

Närvarande Frånvarande 

Jan Berntsson 
Tuija Riuttanen 
Karin Andersson  
Cecilia Ericsson 
Lina Gustavsson 
Manuela Gustavsson 
Hanna Lundqvist 
Monica Rohland 

Giesela Magnusson 
Åse Arnvik 

Mötets öppnande 
Jan hälsade mötesdeltagarna välkomna och öppnade mötet. 

Dagordningen 
Publicerad i styrelsens Facebook-grupp, så alla hade sett den innan. 

Val av justerare  
Manuela valdes till justerare. 

Närvaro  
 Åtta deltagare, så mötet är beslutsmässigt. 

Föregående mötesprotokoll 
Senaste protokollet fanns inte tillgängligt på mötet, så inget att hantera. 

Föreningens sektioner  

Tävling 
Ansvarig i styrelsen: Lina 

Medhjälpare: Manuela, Janne, Tuija 

För 2024 planerar Vinir för ett KM, på Klevsvik. 

Mötet diskuterade om föreningen skall arrangera fler tävlingar 2024 än bara KM. Janne är rutinerad som 

tävlingsledare. Förslag att arrangera ytterligare en godkänd tävling under vår/försommar. 

Tävlingsgruppen tar detta i separat möte, Lina kallar. 

  



Ungdom 
Föreningen har väldigt litet underlag för att bedriva ungdomsverksamhet. Janne har bett Tina Rinaldo 

att göra en analys av medlemsregistret för att förstå hur många ungdomar vi har. 

Frågan om ungdomsverksamhet bordläggs tills vi har fått analysen. De som representerar Vinir på SIF:s 

framtidskonferens och årsmöte passar på att höra med andra föreningar hur de jobbar med ungdom.  

Janne har blivit kontaktad av Kungsbacka kommun. Det kan eventuellt vara ett tillfälle att marknadsföra 

föreningen. 

Fritid 
Ansvariga i styrelsen: Karin och Monica 

Fem medlemmar i Fritidsgruppen. Vi vill gärna ha fler som engagerar sig. Cecilia intresserad. Eventuellt 

Bella och Lena Liedberg. 

Fritid tar ett separat öppet möte där alla intresserade bjuds in, Karin. 

Ekonomi 
• Ekonomiska läget: Janne har stämt av ekonomin med Giesela idag (12/3). Vi har tappat ca 20tkr i 

medlemsavgifter. 

• Budget – gör vi inte, då vi inte tror att det behövs. 

o Föreningen har en policy runt hur sponsring skall fungera i samband med tävling och 

kurser. Arrangemang skall helst bära sig själva. 

o För enskilda arrangemang kan Fritid äska budget från styrelsen. 

o Tävlingssektionen inventerar behov av inköp 

• Ansökan om bidrag till riksårsmötet är beviljat 

Övriga frågor  
• Aktiviteter 2024 – separat möte, se ovan 

• Vad vill våra medlemmar? Vet vi? 

o Planerade: KM 

o Önskade? Fritid går ut med en enkät  

Förslag: Horsemanship, lastkurs, tömkörning, dubbellongering, programridning med 

domare 

o Fokusområden?  

• Status föreningscertifikat? Janne kollar med Cathrine 

• Kommunikation, hantering hemsida och sociala medier 

o Hemsidan: Styrelsen tittar igenom Vinir-sajten för att minska omfånget. Alla förbereder 

sig genom att titta igenom sidan och bilda sig en egen uppfattning. 

o Information direkt till medlemmarna kan skickas ut av Tina Rinaldo 

• Vaccinera klubben mot doping: en drive från RF. Krav för att få arrangera tävlingar. 

Tävlingssektionen går kursen. 

Att publicera 
• Presentation av styrelsen – alla skriver en presentation och skickar till Karin 

Nästa möte (plats & tid)  
17/4 kl 18:30 på Klevsvik 

Mötet avslutas 
Vid protokollet: Karin Andersson 

Justeras: Manuela Gustavsson via mail 2024-03-13 



Att-göra lista 
Datum Vad Ansvarig Status 

240312:1 Kalla till möte med Tävlingssektionen Lina Ny 

240312:2 Analys av medlemsregistret Janne/Tina R Ny 

240312:3 Kalla till öppet möte med Fritid Karin Ny 

240312:4 Inventera vad som behöver införskaffas för 
tävlingarna 

Lina/Tävlingssektionen Ny 

240312:5 Skicka ut en enkät till medlemmarna och 
fråga om önskemål om aktiviteter 

Karin/Fritidssektionen Ny 

240312:6 Titta igenom Vinir.se inför nästa möte Alla  

240312:7 Kolla status föreningscertifikat Janne  

240312:8 Vaccinera klubben mot doping Tävlingssektionen  

240312:9 Presentation av styrelsen – alla skriver en 
presentation och skickar till Karin 

Alla  

 


